
Protokołu Nr LN//12/2018
z LV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VII kadencji, która odbyła się dnia 05 
października 2018 roku w UGiM Szadek, godz. 8:00.

Obecni Radni:
1. Ogińska Janina - Przewodnicząca Rady;
2. Ciołkowska Halina -  Wiceprzewodnicząca Rady;
3. Kałużka Mirosław -  Wiceprzewodniczący Rady;
4. Golik Dorota,
5. Lubiszewski Sylwester,
6. Mielczarek Tomasz,
7. Sadza Emilian,
8. Szuster Radosław,
9. Subczyńska Alicja,
10. Bonikowski Andrzej,
11. Lipińska Teresa,
12. Jaruga Mirosław;
13. Mąkosa Leszek;
14. Bralczyk Stanisław

Spoza Rady obecni byli:
1. Pan Artur Ławniczak -  Burmistrz Gminy i Miasta Szadek,
2. Pani Wanda Nowak -  Sekretarz Gminy i Miasta Szadek,

Planowane tematy:
1. Otwarcie obrad LV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Szadek.
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przekazywania dotacji z budżetu Gminy i Miasta 
Szadek na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków”.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 
2018-2028.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2018.
7. Zamknięcie obrad LV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.

Pkt 1. Otwarcie obrad LV Nadzwyczajnej Sesii Rady Gminy i Miasta Szadek.
Przewodnicząca Rady p. Ogińska słowami: „Otwieram obrady LV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i 
Miasta Szadek" rozpoczęła spotkanie sesyjne. Przewodnicząca Rady powitała Wysoką Radę, Pana 
burmistrza, Panią sekretarz.

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Ogińska przeszła do przyjęcia porządku obrad sesji, pytając: „Kto z Pań i Panów Radnych jest za 
przyjęciem porządku obrad?”
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przy 14 radnych obecnych.

Pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gminy i Miasta 
Szadek.
Przewodnicząca Rady odczytała uzasadnienie do uchwały tj: Rada Gminy i Miasta Szadek, po 
przeanalizowaniu sprawy, która wpłynęła do Wojewody Łódzkiego w dniu 06 września 2018 roku 
i została przekazana według właściwości do rozpatrzenia w dniu 21 września 2018 r. ze względu na 
treść i podnoszone zarzuty dotyczące prowadzonego przez organ postępowania administracyjnego 
dotyczącego wydania nowych decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 
polegającego na budowie elektrowni wiatrowych o mocy 2 MW w Szadku na działce nr ewidencyjny 81 
obręb 4 oraz na działce nr ewidencyjny 98 obręb 3 w Szadku stwierdziła, że jest to skarga na działalność 
Burmistrza Gminy i Miasta Szadek. Wszelkie zarzuty i twierdzenia autora pisma były poddane analizie 
radnych Rady Gminy i Miasta Szadek. Stwierdzono, że w toczącym się postępowaniu zostały 
zachowane wszystkie elementy wynikające z przepisów prawa dotyczących zarówno postępowania 
administracyjnego jak i przepisów szczególnych dotyczących konkretnego przedmiotu sprawy tj. ustawy 
o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska 
oraz o ocenach oddziaływania na środowisko. Podnoszone także przez Pana zarzuty
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dotyczące nie wykonywania wyroków sądowych są bezzasadne ponieważ konsekwencją wykonywania 
wyroków sądów przez organ jest ponowne rozpoznawanie sprawy.
Przewodnicząca Rady pytając: „Kto z Pań i Panów Radnych uznaje tą skargę za bezzasadną?
(W głosowaniu brało udział 14 radnych)
Wiceprzewodniczący Rady podał, że 13 radnych. (Rękę podniosło 10 radnych)
Przewodnicząca Rady zapytała: „Kto się wstrzymał?”
Wiceprzewodniczący Rady p. Kałużka, przepraszam, jeszcze raz.
Pani Ogińska jeszcze raz zapytała: Kto z Pań i Panów Radnych uznaje skargę na burmistrza za 
bezzasadną?”
(W głosowaniu brało udział 14 radnych)
Wiceprzewodniczący rady podał, że 10 radnych.
Od głosu wstrzymało się 4 radnych. Głosów przeciw -  brak.

Pkt 4. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia ..Regulaminu przekazywania dotacji z budżetu 
Gminy i Miasta Szadek na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków”.
Przewodnicząca Rady pytając: „Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały nr 2?”
(W głosowaniu udział brało udział 14 radnych)
Wiceprzewodniczący rady podał, że uchwałę przyjęto jednogłośnie.
Przewodnicząca Rady dodała, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty jej ogłoszenia w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego.

Pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i  Miasta 
Szadek na lata 2018-2028.
Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie, pytając: „Kto z Pań i Panów Radnych jest za 
przyjęciem uchwały nr 3 w/s zmiany WPF GiM Szadek na lata 2018-2028?"
(W głosowaniu udział brało udział 14 radnych)
Wiceprzewodniczący rady podał, że uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Pkt 6. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2018.
Przewodnicząca Rady przeszła do przyjęcia uchwały drogą głosowania. Pytaniem „Kto z Pań i Panów 
Radnych jest za podjęciem uchwały nr 4 w/s zmian w budżecie GiM Szadek na rok 2018?" poprosiła 
o głosowanie.
(W głosowaniu udział brało 14 Radnych)
Wiceprzewodniczący Rady p. Kałużka podał, że uchwałę przyjęto 14 głosami.

Burmistrz Gminy i Miasta Szadek poinformował, że szczęśliwie składaliśmy dwa duże projekty 
dotyczące kształcenia w naszych placówkach. Jeden projekt dla Prusinowic i Krokocic -  remonty, 
kompleksowe wyposażenie w sprzęt. Wartość projektu ok. 800 tys. zł. Dla tych dwóch placówek. 
Dodatkowo szkoła w Szadku milion 500 tys. zł -  kompleksowy remont piętra w starej podstawówce, 
wszystkie sale będą remontowane. Plus wyposażenie, warsztaty, zajęcia, studia podyplomowe dla 
kadry. W tej chwili mają się zacząć negocjacje tych dwóch projektów w RPO. Liczymy, że przed 19 
października te negocjacje się zakończą. Tak, żebyśmy mogli podpisać umowę. Dążymy do tego aby 
ten wkład własny finansowy gminy był minimalny. Że będzie to kwota 30-40 tys. zł na te 2 miliony z 
hakiem. Są to największe projekty w regionie. W tej perspektywie, jako gmina posykująca środki na 
rozwój edukacji jesteśmy numerem pierwszym w dawnym rejonie sieradzkim. Czekamy na formalne 
ogłoszenie WFOS na dwie ekopracownie. Z azbestem też jeszcze czekamy. To są rzeczy, które 
powinny wyklarować się przed 19 października, czyli przed ostatnią sesją.

W tym momencie sesję opuścił Radny p. Mielczarek.

Szczęśliwie udało się zakończyć prace nad wnioskiem z funduszu sołeckiego -  poinformował 
p. Ławniczak. Z panią skarbnik przekonsultujemy jeszcze wszystko pod przygotowanie przetargu na 
zakup koparki wraz z potrzebnym sprzętem do pracy. W zasadzie jedynie 2 miejscowości przeznaczyły 
fundusz na inne cele. Natomiast wszystkie inne przeznaczyły na zakup koparki. W Boczkach o ile 
pamiętam wybór padł na remont świetlicy i w Piaskach. Mieli prawo dokonać takiego wyboru. My 
argumentowaliśmy, że zakup koparki jest zasadny, potrzebny. Sami widzimy wszyscy, że tych prac jest 
bardzo dużo, należy je robić regularnie. W projekcie budżetu na następny rok możemy wpisać zadanie 
zakup koparki.

Sekretarz Gminy i Miasta Szadek p. Nowak poinformowała, że nazwy ulic w poszczególnych
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miejscowościach zostały zatwierdzone. Są już opublikowane. Natomiast na spisach wyborców będzie 
jeszcze po staremu. DO PKW pisałam wyjaśnienie stosowne. Zostaną wprowadzone do systemu po 
wyborach.

W zeszły piątek po 15:00 przyszedł komunikat, że można doszacowywać ziemniaki. Przez cały okres 
nie można było szacować ziemniaków, kukurydzy. Jest komunikat. Uznaliśmy, że powyżej 10 ha jest 
produkcja towarowa. Nasi ludzie dzwonią do rolników. Oczywiście dotyczy tych, którzy wcześniej 
zgłosili. Na 6.10 było zaplanowane spotkanie w szkole odnośnie programu Czyste powietrze. Ale zostało 
odwołane, podobnie jak w gm. Zduńska Wola. Przesunięto je na inny termin. Analizowaliśmy widełki 
pomocy i są one korzystne dla tych, którzy mają poniżej 600 zł dochodu na osobę. Ale jak policzycie 
Państwo swoje dochody plus z dochód z gospodarstwa -  gdzie dochód podniesiono do 2580 zł 
z hektara -  to takie średnie gospodarstwo wskakuje od razu w próg dochodowy wyższy. Program jest 
identyczny na cały kraj.

Pkt. 7. Przewodnicząca Rady zamknęła obrady sesii słowami: ..Zamykam obrady LV 
Nadzwyczajnej Sesii Rady”.
Przewodnicząca Rady dziękując wszystkim za przybycie dokonała zamknięcia sesji słowami: 
„Zamykam obrady LV sesji” zakończyła spotkanie.

Nagranie cyfrowe sesji stanowi podstawę do spisania protokołu. Nagranie można odsłuchać w Biurze Rady.

Przewodnicząca Rady

3


